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Protokoll fört vid digitalt sammanträde med styrelsen inom Skånes Bridgeförbund 
torsdagen den 24 november 2022. 
 
Närvarande: Jan Gutenwik (JG), Eva Erlandsson (EE), Torbjörn Johansson (TJ), Erik Andersson (EA) och Thomas 
Andersson (TA). 
Frånvarande: Bengt Svedrell (BS), Anders Nordberg (AN) och Charlotte Rudbäck (CR). 
 
§ 1 ÖPPNANDE 

Ordförande Jan Gutenwik hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat klockan 18.35. CR 
deltog tillfälligt och anförde sina synpunkter, se § 5, § 8 samt § 10. 

 
§ 2 FÖREGÅENDE SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Godkändes föregående sammanträdesprotokoll (2022-10-09). 
 
§ 3 FÖREDRAGNINSLISTAN 
 Den upprättade föredragningslistan godkändes efter korrigering av ingress. 

 
§ 4 UNDERHANDSBESLUT 

 Förtjänsttecken i silver har tilldelats Ulla Öberg, Bk Bridgehuset, per den 221120. 

 Domänen skanesbridgeforbund.se har förnyats. Diskuterades om behov av extern domän finns. TA 
redogjorde att den huvudsakligen används för programmerade verktyg/hjälpmedel t.ex. matchrapportering 
av Skåneserien då BIT inte tillåter hemsnickrade verktyg. TA uppdrogs att undersöka om 
matchraportering kan göras direkt i BIT på samma sätt som görs för Svenska Cupen. 

 Avslut av Swedbank-avtal initerats, samt paketlösning hos Nordea initerats medförande ett 
företagssparkonto med möjlighet till fastränteplacering, ett företagskort personligen utfärdat till TA, samt 
swish kopplat till PlusGirot hos Nordea. 

 
§ 5 TÄVLINGSVERKSAMHET, DELRAPPORT 

CR anförde vid mötets inledning att: Angående SM-Par och SM-lag kval/final-diskussioner bör spelarna betala 
för hur mycket de spelar. De som spelar mer bör betala mer, de som spelar mindre bör betala mindre. 

 

 Allsvenskan Div 4 är färdigspelad. 4 lag kom till start. 

 DM-Par Mixed. Spelas 221127. TA konstarer, och redogjorde för, att startavgiften om 300kr per par är för 
lågt satt. TA anförde att detta beror på oerfarenhet från hans sida och att startavgiften kommer av att 
tävlingen kopierats från föregående år under sensommaren 2022 utan att inse att förra årets startavgift 
sänkts för att främja deltagande efter pandemin. 

 DM-Par Damer. Spelas 230205 (direktfinal). Startavgiften justeras med anledning av höjda rörliga 
spelavgifter f.o.m. 230101 (se § 6). En kostnadskalkyl kommer att göras för att fastställa adekvat 
startavgift. 

 DM-Par Veteran. Spelas 230319 (direktfinal). Startavgiften justeras enligt ovan. 

 DM-Par Open. Beslutades att spelas med kval under våren och finalspel 230423. TA uppdrogs att 
kontrollera och kalkylera hur kval kan subventioneras enligt tidigare modell, samt att kontakta relevanta 
klubbar för att planera för kvalspel. 

 DM-Par Hcp30+. Beslutades att DM-finalen spelas 230226. 

 DM-Lag Open. Flera olika framtagna modeller och kalkyler diskuterades. Beslutades att spelas som en 
direktfinal 230311-230312. Beslutades att startavgiften är 1200:- per lag med hänsyn tagen till förhöjda 
spelavgifter till SBF f.o.m. 230101. Beslutades att tillåta maximalt 20 lag och att det är ”först till kvarn” 
som gäller vid överteckning. TA uppdrogs att bedriva lobbyverksamhet för att införa pool-spel säsongen 
2023-24 på liknande sätt som bedrivits före pandemin inom Skånes BF. 

 MiniBridge. TA redogjorde för att Malmö BK har två dagar med spel i MiniBridge Cup men att det i övrigt 
varit sval respons. 

 
§ 6 SPEL-/BRICKAVGIFTER 2023 

TA redogjorde för SBFs avgiftshöjning av den rörliga spelavgiften. TA redogjorde för att resultaten för DM-
Mixed Par kan balanseras om brickavgiften sätts till ca 1,50 för intern brickläggning (normalpris 3,50). Ett 
sådant förfarande påverkar inte Skånes BFs resultatet i slutändan, men internt skulle intäkterna för 
brickläggning påverkas negativt jämfört med budget. 
 

§ 7 AVTACKNING FREDRIK JARLVIK 
 Beslutades att avtackning sker i samband med DM-Par Mixed 221127. 

Beslutades att avstå formell avtackning av föregående ordförande Jan Eric Larsson med hänsyn tagen till 
dennes privata omständigheter. 
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§ 8 PENSIONERINGSAVTALET 
CR anförde vid mötets inledning att vi bör se över möjligheten med SEB om en privat lösning. 
 
TJ redogjorde för samtal med Unionen, och anförde att det går att säga upp avtalet men att det är omständligt. 
Det är först tre månaders uppsägningstid, därefter 18 månaders karantän innan nytt avtal kan tecknas. Under 
denna period måste vi i så fall anordna med en egen, privat, lösning av tjänstepension. Alecta har dessutom 
annonserat sänkning av ålderspensionen för 2023 avseende ITP2, såtillvida att skilnaden mellan ITP2 och 
ITP1 minskar. 
Diskussion fördes om vad som händer 2024, och det konstaterades att vi inte kan veta det med säkerhet än 
men att det troliga är att den kommer att återställas. 
Diskuterades att det kan bli tal om att omförhandla anställningsavtalet och/eller justering av den avtalade 
kompetenshöjningsbonusen. 
Beslutades att avvakta tills vi vet vad kostnaden för 2023 blir och att behålla ITP2 tills vidare. 

 
§ 9 DISTRIKTSTRÄFFEN 
 Den 4-6 november hölls distriktsträff i Örebro. Närvarande från Skånes Bridgeförbund var TA i egenskap av 

representant för Skånes BF, samt AN i egenskap av medlem av SBF:s seniorkommité. TA redogjorde 
kortfattat för vad som upplevdes som lärorikt och med gott informationsutbyte som medförde flera tips och råd 
från SBF och andra distriktsrepresentanter- och utbildare om hur verksamheten kan förbättras och utökas. 

 
§ 10 ÖVRIGA FRÅGOR 

 Det har till Skånes BF inkommit en ansökan om bidrag för deltagande i SBFs TL-seminarium i Örebro den 
14-15 januari 2023. De närvarande styrelseledamöterna var eniga i att avslå ansökan. 

 JP tog upp att Skånebridgens Vänner bör marknadsföras mer och synas bättre då det ger ett tillskott till 
ekonomin. TA uppdrogs att se över rutinerna gällande Skånebridgens Vänner. 

 
§ 11 NÄSTA SAMMANTRÄDE 
 Nästa sammanträde blir torsdagen 23 februari 2023 klockan 18.30. Datum för därpå följande sammanträde  

blir någon gång i augusti/september 2023 och fastställs vid nästa möte. 
  
§ 11 AVSLUTNING 

Ordföranden tackade de närvarande och förklarade mötet avslutat klockan 20.40. 
 
 
Justeras:      Lund den 24 november 2022 
 
 
______________________    _________________________ 
Jan Gutenwik, ordförande    Thomas Andersson, sekreterare 


